

نموذج الإفصاح عن معلومة جوهرية

Form for disclosing material information

Date	8 March 2024	8 مارس 2024	لتاريخ:
Name of the Listed Company	Investcorp Capital plc	انفستكورب كابيتال بي إل سي	سم الشركة:
The Material Information	Investcorp Capital plc (as borrower) has today entered into a new USD 800 million revolving credit facility with, among others, a syndicate of regional and international banks (as lenders) and Investcorp S.A. (as guarantor) (the "RCF").	أبرمت شركة إنفستكورب كابيتال بي إل سي (كمقترض) اليوم تسهيلات ائتمانية متجددة جديدة بقيمة 800 مليون دولار أمريكي مع، ضمن آخرين، مجموعة من البنوك الإقليمية والدولية (كمقرضين) وشركة إنفستكورب إس إيه (كضامن) ("التسهيلات").	لمعلومة لجوهرية:
The expected effect of material information on the financial position and results of the company's business and operations	The RCF is expected to have a positive impact on Investcorp Capital plc's financial position. The proceeds from the first utilisation of the RCF will be applied towards repayment in full of an intercompany receivable between a subsidiary of Investcorp Capital plc and Investcorp S.A. and the additional available funds will be available for Investcorp Capital plc's general corporate purposes and to support its investment strategy. The financial impact will appear in the first quarter of 2024 ending 31 March 2024.	من المتوقع أن يكون للتسهيلات تأثير إيجابي على المركز المالي لشركة إنفستكورب كابيتال بي إل سي. ستتم الاستفادة من العائدات من الاستخدام الأول التسهيلات في السداد الكامل للذمم المدينة بين الشركات الشقيقة، فيما بين شركة تابعة لشركة إنفستكورب كابيتال بي إل سي وشركة إنفستكورب إس أيه. وستتوفر الأموال الإضافية المتاحة للأغراض المؤسسية العامة لشركة الاستكورب كابيتال بي إل سي ولدعم استراتيجيتها الاستثمارية. سيظهر الأثر المالي في الربع الأول من عام 2024 المنتهى في 31 مارس 2024.	نتانج أعمالً لشركة إلى المالية التي القيلة التي القيلة التي التي التي التي التي التي التي التي
which the financial impact will appear	quarter of 2021 ending 51 March 2021.	.272103 51 0 00	ي الي:
The Name of the Authorized Signatory	H. E. Mohammed Alardhi	سعادة محمد العار ضي	سم المخول التوقيع:
Designation	Chairman of the Board	رئيس مجلس الإدارة	لمسمى الوظيفي:
Signature and Date	08 March 2024	08 مارس 2024 مارس 2024	لتوقيع والتاريخ: 8
Company's Seal	Ser Janes Waste of F.	3 d July Wall of E	فتم الشركة:
	CAPITAL Bayastration Inc. 000000782	INVESTGORP CAPITAL Repetroles to 00000172 CORP CAPITAL	